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Wat is je ervaring met de 

accountantsopleiding? 

“De opzet van de opleiding is nog steeds 

gestoeld op hoe we jaren geleden keken naar 

een brede algemene opleiding. De wereld en ons 

werkveld is echter veel sneller veranderd dan 

onze opleiding. Daar zie ik een mismatch die tot 

uiting komt in de negatieve balans tussen in- en 

uitstroom. Een modernisering van onze 

opleiding is nodig, waarbij de insteek moet zijn 

dat de opleiding makkelijker kan meegroeien 

met de maatschappelijke ontwikkelingen. Het 

beroep is te fascinerend en te waardevol om in 

de maatschappij te laten devalueren. Dat 

moeten we omdraaien. Ik wil hier als lid van de 

kerngroep heel graag aan bijdragen.” 

Waarom vind je vernieuwing en herziening 

van de eindtermen nodig? 

 

“De eindtermen zijn toe aan een herziening. Ik 

sta zeker achter het formuleren van eindtermen, 

alleen er zijn er in het verleden zo veel meer 

eindtermen bijgekomen waardoor het voor 

trainees op dit moment wel heel veel is. Dat er 

eindtermen worden toegevoegd is 

onvermijdelijk, maar wellicht kunnen er ook 

eindtermen verdwijnen. Dat zou het imago en 

de studeerbaarheid van de opleiding, en 

daarmee ook van het beroep, volgens mij zeer 

ten goede komen.” 

Over Frank 

“Ik ben altijd geïnteresseerd 

geweest in mensen en 

vooral in de mens achter de 

cijfers. Mijn overtuiging is 

dat de sleutel van gegevens 

op papier te vinden is bij de 

persoon die het geschreven 

heeft. Want als je de mens 

achter het verhaal goed 

kent, worden cijfers en 

gegevens duidelijk!” 


